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Přítomni -členové katedry 

PROGRAM 

1./0tázky revize knihovny ústavu 
V Zprávu o stavu revize knihovny ps.ústavu přednesl odb.as.J.Šindel~. 
Ysvětlil důvody a zásady revize,která probíhá v celouniveraitním mě~itk:u. 

Revize knihovny je v současné době na katedře před uzavřením.V samotném 
závěru mohou nastat četné komplikace pro nedobytnost celé řaczy knih, 
které nebyly po několik let upominány,pro změnu pobytu a zaměstnání a 
pdjčovateld 

~~~~!~E! - a./pro zpřesněni evidence potvrdí jednotliví členov~ 
katedry seznaiey těch knih,které potřebují k vl~stnímu studiu a tudíž 
je přímo k revizi nepředložío 

b./Prostory knihoven budou uzavřeny a jednotliví pracovníci 
odpovídají hmotně za všechny knihy a časopisy,které jsou umistněny 
v jejich pracovnách. 

Ce/Během revize dočasně omezit provoz knihovey. 

2./Znformace o proběhu kolegia děkanatza přítomnosti dr.šabaty a dr.Bárty/. 
Kolegium děkana jednalo o koncepcixin vědeckého zaměření katedry 

a zaměřeni jednotlivých pracovníků.lfml Katedra zaměří témata jednotli
vých pracovníkd k hlavní otázce - člověk v pracovním procesu.K tomto 
tématu budou zaměřováni později i eventenoví pracovníci katedry. 

V souvislosti s tímto bodem programu projednala ka.tedr• otázky tý
kající se neuspokojivého stavu v oblasti dosahování vědeck#ch hodností 
na katedře.Bylo usneseno - maximálně uvolnit v budoucnu věechey pracovnílq, 
kteří dokončují kandidátské práce e vyvázat je od věech úkold,kter,je 
rozptylují. 

Dr.Bárta dokončí práci do konce září a předlo!í ji k dalěimu fízeni 
Smékal a Míček podají přihlášky ke kand.zkouškmn. 
Dále byla projednána otázka rozšíření prostor,která by bylo mo 

• budoucnu vyu~ít jako praktikáren.Katedra bude žádat o.řeleni t4to 
otáky ve spolupráci s děkanátem v nejbližší mom, dobl. 
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./Otázky organizace práce na katedře~doc.Šabata/. 

Na katedře existuje dosud rozbíhavý zp~sob práce, spfijímán:ím rO.zno

rodých úkolO,které jspu přijímány jednotlivými precovníky,ne podle nějalm 

osnovy a po uvážení katedry,nýbrž tak ,jak se náhodně vyskytují.Bude 

zapotřebí tento systém přebudovat a přimnět k tomu i jednotlivd pracovníky. 

Tyto otázky se týkají př-edevším dr.Bárty ,který vykonal velmi mnoho práce pro 

katedru U dr.Sedláka je zapotřebí aby se soustředil na vypracování aystámu 

psychologie práce.Je nutnó ,nby uvážil, zda kriminální psychologie,kaJMe 

obrací v současné době jeho zájem,tvoří jednotu s jeho věd.zaměf'ením. 

S.Sedlák přednese na nejbližším poprázdninovém zasedání latedry koncepci 

vlastní vědecké práce s dosavadními výsledky a perspektivami.V tomto 

referování se vystřídají postupně všichni členové katedry. 

Katedra se usnesla provádět pravidelné čtrnáctidenní sch~zky,která 

budou určeny k řešení zákl.teoretických otázek s přípravou jednotlivých člend. 

K započetí výzkum~ zajistí katedra všem členwn katedry potfebná 

přistroje,které zhotoví/upraví/ s.Antl tak,aby mohly být počátkem nováho 

školního roku v provozuoJedná se především o tyto pfístroje - ~fení 

komího odporu/pro Míčka a ~indeláře/,přístroj pro mě~ení t.zv. volního 

brzděni/pro Smékala/. 

Zlepšit administrativní úsek.Tato otázka bude projednána ihned po práz 

nách.Rozhodnout využití pom.s11. 

4./Rllzná 
a./Komise pro shodnocení skript dr.Sedláka,která byla jmenována 

rektorem university,uzavřela svoji činnost.Komise shledala ne skriptech 

četná závady.Podstatně větší díl viny shledala na spol-.autorovi,jako 

odborníkovi.Výsledkem činnosti komise byl návrh na rektorskou ddtku. 

b./kK práci s rozvrhem na příští škol.rok byl určen odb.aw. Smékal. 

c/Exkurze posluchač~ do Prahy byla stanovena na kone záfí t.r. 

a./Bylo oznámeno,že v nejblilších týdnech bude vyhlášen konkura 

118 místo odbornáho asistenta se zaměřením na psychologii prá aj dno m:uaw 

zřizovaná na naší katedře rektorátem teclmilcy se z&Jdfen111 D8J pq 1----- ,~ 

práce. 


